
 

 

Afdeling 10 – Vejlby Vænge 

 

Referat af bestyrelsesmøde 31/5-17. 
 

 
Tilstede: Michael, Anne Marie, Gitte O, Gitte A og Marianne (ref.) 

 
1. Valg af ordstyrer: Michael 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
3. Godkendelse af referat: Godkendt 

4. Grøn plan: Vi har fået tilsendt materiale fra SLA, med beskrivelse af 
første etape. Gitte O. tager kontakt Britta for at vi kan gennemgå planen 

med hende. 
5. Lys på p-pladsen og indgang til gårdene: Nu er alt lys skiftet til LED lys 

på p-pladsen. Umiddelbart virker det godt.  
6. Sct. Hans: Vi inviterer til helstegt pattegris, beboerne skal selv 

medbringe tilbehør og service. Der sælges øl og sodavand. Snobrød, 
pølser og is serveres som vi plejer. 

7. Træer ved gård 4: Der er store problemer med plantedele og pollen fra 

de store træer ved gård 4, flere beboere ønsker dem fældet. Der 
opfordres til at stille forslag om evt. fældning af disse træer på 

afdelingsmødet. 
8. Yousee: Der er lavet ny kontrakt med Yousee, der betyder forbedringer, 

bedre valg muligheder for den enkelte og mulighed for at melde fra. 
9. Indkomne forslag: Vi er undersøgende på belysning af skilte til gårdene, 

så gæster nemmere kan finde rundt i vores område. 
10. Indkomne forslag 2: Der stilles forslag om falsk eller ægte 

videoovervågning af skralde området, da der kommer mange udefra og 
smider storskrald af her. Skiltning med videoovervågning kan virke 

afskrækkende. Vi undersøger priser. 
11. Evt: Gitte O. snakker med G4S om et møde om hvad de kan tilbyde 

os. 
12. Evt 2: Vi har fået et tilbud på en klatrepyramide til 

storbørnslegeplads. Vi prøver at få et tilbud fra et andet firma. 

 


